
OBEC REJDOVÁ, 049 26 REJDOVÁ 47 

IČO: 328 685 

 

Zápisnica zo  zasadania OZ v obci Rejdová konaného dňa 13.12.2023 

Program : podľa priloženej pozvánky 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

 

1. Otvorenie, schválenie programu 

Zasadanie OZ otvorila starostka obce Mgr. Slávka Krišťáková. Oznámila, že  OZ je  spôsobilé rokovať 

a uznášať sa, nakoľko sa ho zúčastnili 6 poslanci .  Starostka oboznámila poslancov s programom 

rokovania OZ, ktorý obdržali v pozvánke a vyzvala poslancov na prípadné doplnenia programu. Zo 

strany poslancov neboli vznesené žiadne doplnenia. Starostka navrhla doplnenie do programu bodu 

Návrh na zvýšenie poplatku za vývoz žúmp. Tento bod bude pod č. 20. Diskusia sa presúva na bod č. 

21 a Záver na bod č. 22. Program rokovania s jeho doplnením poslanci jednohlasne schválili .  

 

Poslanci schválili program rokovania OZ v nasledovnom znení :  

Schválený program :  

1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu  
2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
3. Kontrola uznesení z predchádzajúcich zasadaní OZ 
4. Správa o činnosti ZŠ Rejdová za šk.rok 2022/2023 a plán činnosti na šk.rok 2023/2024 – riaditeľka 

ZŠ 
5. Správa nezávislého audítora z overenia individuálnej a konsolidovanej účtovnej závierky za rok 

2022-prejednanie 
6. Schválenie audítorskej spoločnosti na výkon auditu za rok 2023 
7. 5.úprava rozpočtu obce za rok 2023  - schválenie 
8. Žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce – OZ Hôra Rejdová 
9. Rozpočet obce na rok 2024 s výhľadom na roky 2025-2026 – schválenie, správa HK  k návrhu 

rozpočtu 
10. VZN č. 2/2023 ktorým sa zrušuje VZN č. 1/2022 o poskytovaní finančných prostriedkov MŠ 

a školským zariadeniam zriadeným obcou - schválenie 
11. VZN o miestnych daniach na území obce č. 3/2023 s účinnosťou od 1.1.2024– schválenie 
12. VZN o elektronickej komunikácií a elektronických službách č. 4/2023 s účinnosťou od 1.1.2024 -

schválenie 
13. VZN č. 5/2023 o dani z nehnuteľnosti s účinnosťou od 1.1.2024 – schválenie 
14. VZN č. 6/2023 o miestnom poplatku za KO a drobné stavebné odpady s účinnosťou od 1.1.2024- 

schválenie 
15. Schválenie plánu kontrolnej činnosti HK na 1.polrok 2024 
16. Správa z vykonanej kontroly vystavených výmerov dane z nehnuteľností, miestnych daní 

a miestneho poplatku za KO a drobný stavebný odpad - HK 
17. Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce – schválenie 
18. Plán obnovy verejného vodovodu v obci Rejdová – schválenie 
19. Správa o hospodárení sociálneho podniku Rejdovka s.r.o. r.s.p. za rok 2022 – prejednanie 
20. Návrh na zvýšenie poplatku za vývoz žúmp 



21. Diskusia  
22. Záver 
 

Hlasovanie :  

Za :6 /    Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Bc.J.Molčanová, JUDr.O.Hric, Mgr. 

J.Polomská/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

 

2. Určenie zapisovateľa,  overovateľov zápisnice, návrhovej komisie 

 

Predsedajúci určil zapisovateľa , návrhovú komisiu a overovateľov zápisnice nasledovne : 

Zapisovateľ : I.Kolářová 

Overovatelia zápisnice : Mgr. J.Mihóková, M.Dovalovský 

Návrhová komisia : Bc.J.Molčanová, Mgr. J.Polomská 

 

Hlasovanie : 

Za :6 /    Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Bc.J.Molčanová, JUDr.O.Hric, Mgr. 

J.Polomská/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

3. Kontrola uznesení z predchádzajúcich zasadaní OZ 

Starostka obce previedla kontrolu uznesení z predchádzajúcich zasadaní OZ. K uzneseniam, ktoré boli 

prijaté za účelom splnenia povinností informovala o ich plnení, resp. zrealizovaných činnostiach. 

K uzneseniu č. 111/11.10.2023 starostka informovala, že nájomné zmluvy so všetkými vlastníkmi 

pozemkov v okolí amfiteátra sú uzatvorené a zverejnené. Chýba už len stanovisko SPF. Starostka 

zároveň informovala, že prebieha stavebné konanie. Všetky uznesenia boli splnené, resp. sa priebežne 

plnia. Starostka tiež oznámila poslancom, že projekt rekonštrukcie ver.vodovodu bol ukončený úhradou 

faktúry dodávateľovi a zároveň bola stavba skolaudovaná. Počas tohto bodu programu vošla do 

rokovacej miestnosti poslankyňa Ing. E.Volfová. Poslanci zobrali kontrolu uznesení na vedomie. 

Hlasovanie :  

Za :7 /    Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Bc.J.Molčanová, JUDr.O.Hric, Mgr. 

J.Polomská, Ing. E.Volfová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

 

 



4. Správa o činnosti ZŠ Rejdová za šk.rok 2022/2023 a plán činnosti na šk.rok 2023/2024 – 

riaditeľka ZŠ 

 

Starostka obce pozvala na zasadanie OZ riaditeľku ZŠ Rejdová Ing. Jozefínu Romokovú. P. riaditeľka 

informovala poslancov o činnosti ZŠ Rejdová za šk.rok 2022/2023. V správe informovala o počte 

zamestnancov školy, počte žiakov,  aktivitách a prezentácii školy v rôznych súťažiach . Zhodnotila tiež 

úspešnosť podaných projektov. Informovala, že z dôvodu dotácie na stravu žiakov ZŠ od mesiaca máj 

stúpol počet stravníkov a zároveň vlastný príjem. Zvýšený príjem bol premietnutý do zakúpenia potrieb 

pre školskú jedáleň a realizovali sa tiež rôzne práce , ktoré prispeli k modernizácii jedálne. Plánom do 

školského roka 2023/2024 je naďalej modernizácia zariadenia školy, opravy sociálnych zariadení. 

Veľkou zmenou bude reforma školstva, na ktorú sa školy postupne pripravujú. Riaditeľka informovala, 

že naša škola nepristúpila v tomto školskom roku na nový program, nakoľko je potrebné najprv pripraviť 

učiteľov, ktorí sa postupne zapájajú do rôznych vzdelávacích aktivít. Škola preferuje regionálnu 

a environmentálnu formu vyučovania. Zrealizovali tiež aktivity na ktoré pozvali deti z okolitých 

materských škôl aby pritiahli žiakov aj z iných obcí. Starostka ubezpečila riaditeľku, že obec sa bude 

naďalej snažiť škole pomáhať a vychádzať jej v ústrety. Poslanci zobrali správu o činnosti ZŠ Rejdová 

na vedomie. 

 

Hlasovanie :  

Za :7 /    Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Bc.J.Molčanová, JUDr.O.Hric, Mgr. 

J.Polomská, Ing. E.Volfová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

5. Správa nezávislého audítora z overenia individuálnej a konsolidovanej účtovnej 

závierky za rok 2022-prejednanie 

 

Ekonómka obce informovala poslancov o vydanej správe nezávislého audítora obce Ing. Kešelákovej 

z overenia účtovnej závierky obce za rok 2022. Ekonómka informovala poslancov, že auditorka 

navštívila našu obec niekoľko krát a kontrolovala všetky významné skutočnosti účtovníctva vrátane ZŠ 

Rejdová a Rejdovky s.r.o. Výrok audítora je v zmysle, že účtovná závierka vyjadruje pravdivý a verný 

obraz o všetkých významných súvislostiach účtovnej jednotky. Správa audítora je zverejnená v zmysle 

zákona a je zároveň k nahliadnutiu na obecnom úrade. Poslanci nemali žiadne doplňujúce otázky 

a zobrali správu nezávislého audítora z overenia individuálnej a konsolidovanej účtovnej 

závierky za rok 2022 na vedomie. 

 

Hlasovanie :  

Za :7 /    Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Bc.J.Molčanová, JUDr.O.Hric, Mgr. 

J.Polomská, Ing. E.Volfová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

 

 

 



6. Schválenie audítorskej spoločnosti na výkon auditu za rok 2023 
 

Ekonómka obce informovala poslancov, že tak ako každý rok je potrebné schváliť audítorskú 

spoločnosť pre výkon auditu účtovnej závierky za rok 2023. Ekonómka i starostka navrhujú, aby audit 

naďalej vykonávala Ing. Kešeláková, ktorá dôverne pozná účtovníctvo našej obce , ako aj jej 

konsolidované celky. P. Kešeláková je dôsledná vo svojej práci a je zárukou kvalitného auditu. Poslanci 

s týmto návrhom súhlasili a schválili audítorku Ing. Moniku Kešelákovú, audítorku SKAU č. licencie 

446, Pod Kalváriou 9, Rožňava pre výkon auditu individuálnej a konsolidovanej účtovnej závierky obce 

za rok 2023. 

 

Hlasovanie :  

Za :7 /    Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Bc.J.Molčanová, JUDr.O.Hric, Mgr. 

J.Polomská, Ing. E.Volfová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

7. 5.úprava rozpočtu obce za rok 2023  - schválenie 
 

Ekonómka obce predložila poslancom na prejednanie 5.úpravu rozpočtu obce , ktorá sa týka výlučne 

školskej jedálne. Vysvetlenie podala ekonómka ZŠ Rejdová a poslankyňa OZ Bc.J.Molčanová, ktorá 

vysvetlila, že úprava rozpočtu je potrebná z dôvodu vysokého vlastného príjmu za stravu. Vyšší príjem 

je spôsobený dotáciou na stravovanie žiakov, čím sa zvýšil počet stravníkov, čo výrazne prispelo aj 

k zvýšeniu finančných prostriedkov. Keďže ŠJ je financovaná z rozpočtu obce, úpravu musí schváliť 

OZ. Ekonómka ZŠ zároveň informovala, že príjem je použitý na režijné náklady jedálne, ako aj na jej 

modernizáciu. V prípade, ak by do konca roka ostal príjem nevyčerpaný bude nutné ho vrátiť na účet 

obce. Poslanci po ozrejmení prejednávaného bodu programu 5.úpravu rozpočtu obce schválili a to bežné 

príjmy aj výdavky o sumu 30.513 €. 

 

Hlasovanie :  

Za :7 /    Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Bc.J.Molčanová, JUDr.O.Hric, Mgr. 

J.Polomská, Ing. E.Volfová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

8. Žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce – OZ Hôra Rejdová 

 

OZ Hôra Rejdová podalo žiadosť o dotáciu na svoju činnosť, ktorá je zameraná na uchovávanie 

kultúrneho dedičstva obce Rejdová a jej reprezentáciu navonok. Výška požadovanej dotácie je 

stanovená na sumu 2000 €. Starostka obce žiadosť pred jej posudzovaním skontrolovala a konštatuje, 

že žiadosť splnila všetky obligatórne obsahové a formálne náležitosti v zmysle VZN č.6/2020. 

V zmysle predmetného VZN je starostka obce oprávnená schvaľovať len dotácie vo výške do 300 €. 

Vyššia suma je v kompetencii obecného zastupiteľstva, z uvedeného dôvodu je predmetná žiadosť 

predložená na rokovanie a rozhodovanie obecnému zastupiteľstvu. 



Starostka podotkla, že OZ Hôra zastrešuje FSk Hôra Rejdová, ktorá najvýraznejšou mierou 

prispieva k reprezentácii obce Rejdová a v roku 2023 oslávila už 70-te výročie svojho 

založenia. Poslanci nemali k predloženému návrhu žiadne námietky a schválili dotáciu 

z rozpočtu obce pre OZ Hôra Rejdová na rok 2024 vo výške 2000 €. 

 

Hlasovanie :  

Za :7 /    Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Bc.J.Molčanová, JUDr.O.Hric, Mgr. 

J.Polomská, Ing. E.Volfová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

9. Rozpočet obce na rok 2024 s výhľadom na roky 2025-2026 – schválenie, správa 

HK  k návrhu rozpočtu 

 

Ekonómka obce informovala poslancov, že návrh rozpočtu bol vyvesený v zmysle zákona na 

15 dní pred rokovaním OZ na internetovej stránke obce a vývesnej tabuli. Zo strany občanov 

neboli k návrhu rozpočtu vznesené žiadne pripomienky. Pri zostavovaní rozpočtu obec 

vychádzala z aktuálnych údajov a prognóz . Ekonómka skonštatovala, že oproti roku 2023 by 

mali byť podielové dane, ktoré tvoria hlavný príjem rozpočtov obcí pre našu obec nižšie o viac 

ako 30.000 €. Z uvedeného dôvodu bol rozpočet v jednotlivých položkách nastavený tak, aby 

bol vyrovnaný. Krátené boli takmer všetky položky . Reálnejšie informácie budú známe 

začiatkom roka 2024 a následne bude potrebné rozpočet upraviť. Obec však nechce hospodáriť 

v rozpočtovom provizóriu, preto bol návrh rozpočtu spracovaný. Začiatkom roka 2024 zároveň 

očakávame refundáciu projektov MOPS a TSP, ktoré neboli zrefundované v roku 2023. Príjmy 

zároveň ovplyvní aj výška schválených poplatkov a miestnych daní. Do návrhu neboli 

zapracované žiadne nové projekty, nakoľko obec má podané , resp. plánuje podať 3 väčšie 

projekty, ktoré budú vyžadovať aj spoluúčasť. K návrhu rozpočtu podala svoje stanovisko aj 

hlavná kontrolórka obce, ktorá skonštatovala, že návrh bol pripravený a zverejnený v súlade so 

zákonom. Poslanci po diskusii k tomuto bodu programu schválili  

 a) rozpočet obce na rok 2024 zostavený na úrovni rozpočtových kategórií podľa platnej rozpočtovej 

klasifikácie: - celkové príjmy 1 255 942 € - celkové výdavky 1 255 942 €.  

b/ zobrali na vedomie 1) návrh rozpočtov na roky 2025 a 2026 ako nezáväzný 2) stanovisko hlavnej 

kontrolórky k návrhu rozpočtu obce na roky 2024-2026 

 

Hlasovanie :  

Za :7 /    Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Bc.J.Molčanová, JUDr.O.Hric, Mgr. 

J.Polomská, Ing. E.Volfová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

 

 



10. VZN č. 2/2023 ktorým sa zrušuje VZN č. 1/2022 o poskytovaní finančných 

prostriedkov MŠ a školským zariadeniam zriadeným obcou - schválenie 

 

Starostka obce informovala poslancov, že v nadväznosti na novelu zákona č. 596/2003 Z. z. o 

štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

v znení neskorších predpisov je potrebné zrušiť VZN o poskytovaní finančných prostriedkov 

materskej škole a školským zariadeniam. Podrobnosti financovania, určenie lehoty na 

predloženie údajov, výšku finančných prostriedkov aj deň v mesiaci kedy obec finančné 

prostriedky materskej škole a školským zariadeniam poskytne sa už nebude upravovať 

nariadením, pokiaľ to nový parlament nezmení. Predmetný návrh pripravila JUDr. Jurčová a  

bol vyvesený v zmysle zákona. Žiadne pripomienky zo strany občanov neboli vznesené.  
Poslanci schválili VZN č. 2/2023 ktorým sa zrušuje VZN č. 1/2022 o poskytovaní finančných 

prostriedkov MŠ a školským zariadeniam zriadeným obcou s účinnosťou od 1.1.2024. 

 

Hlasovanie :  

Za :7 /    Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Bc.J.Molčanová, JUDr.O.Hric, Mgr. 

J.Polomská, Ing. E.Volfová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

11. VZN o miestnych daniach na území obce č. 3/2023 s účinnosťou od 1.1.2024– 

schválenie 

 

Obec stanovuje v zmysle zákona č. 582/2004 Zb. o miestnych daniach a miestnom poplatku za KO 

a drobné stavebné odpady výšku miestnych daní a poplatkov všeobecne záväzným nariadením. 

Starostka obce informovala poslancov, že po prerokovaní v obecnej rade obec neplánuje od 1.1.2024 

pristúpiť k zvyšovaniu miestnych daní . V takomto návrhu bol zverejnený aj návrh VZN č. 3/2023 na 

vývesnej tabuli OcÚ a centrálnej úradnej tabuli obce. Zo strany občanov neboli vznesené žiadne 

pripomienky. Poslanci sa priklonili k názoru nezvyšovania miestnych daní, ktoré boli zvyšované minulý 

rok a VZN č. 3/2023 o miestnych daniach na území obce schválili s účinnosťou od 1.1.2024. 

 

Hlasovanie :  

Za :7 /    Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Bc.J.Molčanová, JUDr.O.Hric, Mgr. 

J.Polomská, Ing. E.Volfová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

 

 

 

 

 



12. VZN o elektronickej komunikácií a elektronických službách č. 4/2023 

s účinnosťou od 1.1.2024 -schválenie 

 

Návrh predmetného VZN pripravila JUDr. Jurčová, nakoľko je povinnosť aby ho mali obce 

vypracované. Predmetné VZN pojednáva o podrobnostiach elektronickej komunikácie obce 

a poskytovaní elektronických služieb. Žiadne pripomienky zo strany občanov neboli vznesené a návrh 

bol zverejnený v zmysle zákona. Poslanci schválili VZN č. 4/2023 o podrobnostiach o elektronickej 

komunikácii a o poskytovaní elektronických služieb obcou Rejdová s účinnosťou od 1.1.2024. 

 

Hlasovanie :  

Za :7 /    Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Bc.J.Molčanová, JUDr.O.Hric, Mgr. 

J.Polomská, Ing. E.Volfová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

13. VZN č. 5/2023 o dani z nehnuteľnosti s účinnosťou od 1.1.2024 – schválenie 

 

 
Obec stanovuje v zmysle zákona č. 582/2004 Zb. o miestnych daniach a miestnom poplatku za KO 

a drobné stavebné odpady výšku miestnych daní a poplatkov všeobecne záväzným nariadením. Obec 

zvýšila daň z nehnuteľnosti od 1.1.2023 , z uvedeného dôvodu sa aj Rada pri OZ zhodla, že pre rok 2024 

nebudeme daň z nehnuteľnosti zvyšovať. Návrh bol vyvesený na vývesnej tabuli OcÚ a centrálnej 

úradnej tabuli obce.  Zo strany občanov neboli vznesené žiadne pripomienky. Ostatní poslanci sa tiež 

priklonili k názoru nezvyšovania dane z nehnuteľnosti pre rok 2024 a predmetné VZN č. 5/2023 

schválili v predloženom a zverejnenom znení s účinnosťou od 1.1.2024. 

 

Hlasovanie :  

Za :7 /    Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Bc.J.Molčanová, JUDr.O.Hric, Mgr. 

J.Polomská, Ing. E.Volfová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

14. VZN č. 6/2023 o miestnom poplatku za KO a drobné stavebné odpady 

s účinnosťou od 1.1.2024- schválenie 

 

Obec stanovuje v zmysle zákona č. 582/2004 Zb. o miestnych daniach a miestnom poplatku za KO 

a drobné stavebné odpady výšku miestnych daní a poplatkov všeobecne záväzným nariadením. 

V prípade poplatku za komunálne odpady je potrebné ho uložiť každý rok. Obec zverejnila návrh 

predmetného VZN bez navýšenia poplatku za komunálny odpad od 1.1.2024. Obec však následne 

obdržala Dodatok  k zmluve o vývoze odpadu od spoločnosti FURA, v ktorom spoločnosť zvyšuje ceny 

za vývoz odpadov od 1.1.2024 takmer o 20 %. Zvyšovanie cien bolo prejednané na Rade pri OZ 

a členovia Rady vrátane starostky obce navrhujú  zvýšiť poplatok za komunálny odpad od 1.1.2024, aj 

keď bol poplatok zvyšovaný aj pre rok 2023. Obec na vývoz odpadu dopláca a v zmysle zákona by tomu 

tak nemalo byť.  



Z uvedeného dôvodu sa všetci poslanci OZ zhodli na pozmeňujúcom návrhu týkajúcom sa zvýšenia  

sadzby poplatku za KO pre FO z 0,05 €/osoba/deň na 0,06 €/osoba/deň a pri množstvovom zbere z 0,04 

€/l na 0,05 €/l.  

Dôvodom návrhu na zvýšenie poplatku za KO je aj krátenie podielových daní pre obec. Poslanci 

schválili VZN č. 6/2023 o miestnom poplatku za KO a drobné stavebné odpady s účinnosťou od 

1.1.2024 s pozmeňujúcim návrhom oproti pôvodne zverejnenému návrhu a to zmeny sadzby 

poplatku pre FO z 0,05 €/osoba/deň na 0,06 €/osoba/deň a pri množstvovom zbere z 0,04 €/l na 0,05 

€/l.  

Hlasovanie :  

Za :7 /    Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Bc.J.Molčanová, JUDr.O.Hric, Mgr. 

J.Polomská, Ing. E.Volfová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

15. Schválenie plánu kontrolnej činnosti HK na 1.polrok 2024 

 

HK obce predložila na schválenie návrh plánu kontrolnej činnosti na 1.polrok 2024. Návrh bol vyvesený 

po dobu 15 dní na internetovej stránke obce a vývesnej tabuli. Zo strany občanov neboli vznesené žiadne 

pripomienky. Hlavná kontrolórka poznamenala, že okrem plánovaných úloh jej môžu uložiť výkon 

kontroly aj poslanci OZ, resp. starostka obce. Poslanci nemali k návrhu plánu žiadne doplnenia 

a schválili ho v predloženom znení. 

Hlasovanie :  

Za :7 /    Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Bc.J.Molčanová, JUDr.O.Hric, Mgr. 

J.Polomská, Ing. E.Volfová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

 

16. Správa z vykonanej kontroly vystavených výmerov dane z nehnuteľností, 

miestnych daní a miestneho poplatku za KO a drobný stavebný odpad - HK 

 

HK obce predložila poslancom na prerokovanie správu z vykonanej kontroly, ktorá bola zameraná na 

kontrolu rozhodnutí dane z nehnuteľností a miestneho poplatku za KO. V správe HK konštatuje, že 

námatkovo skontrolovala daňové priznania PO a FO a kontrolovala , či dane a poplatky boli správne 

vyrubené. Pri kontrole nezistila vážne pochybenia. Poslanci zobrali správu z vykonanej kontroly na 

vedomie. 

Hlasovanie :  

Za :7 /    Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Bc.J.Molčanová, JUDr.O.Hric, Mgr. 

J.Polomská, Ing. E.Volfová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

 



17. Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce – schválenie 

 

Obec v spolupráci s JUDr. Jurčovou vypracovala nové Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom 

obce. Zákonodarca schválil pomerne rozsiahlu novelu zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí: najmä sa 

rozšírili obligatórne úpravy, ktoré je potrebné premietnuť v Zásadách, upravili sa podmienky pre 

obchodnú verejnú súťaž a významne sa upravili aj podmienky pri prevodoch vlastníctva majetku obce 

a nájme obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa.  Z uvedeného dôvodu bolo potrebné zásady 

aktualizovať. Starostka obce informovala poslancov o najvýraznejších zmenách. Poslanci sa mali 

možnosť s dokumentom oboznámiť pred zasadaním OZ. Poslanci s predloženým návrhom súhlasili 

a schválili Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce s účinnosťou od 1.1.2024. 

 

 
  
Hlasovanie :  

Za :7 /    Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Bc.J.Molčanová, JUDr.O.Hric, Mgr. 

J.Polomská, Ing. E.Volfová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

 

18. Plán obnovy verejného vodovodu v obci Rejdová – schválenie 
 

V zmysle Vyhlášky č. 262/2010 Z. z.Vyhláška Ministerstva životného prostredia Slovenskej republiky, 

ktorou sa ustanovuje obsah plánu obnovy verejného vodovodu, plánu obnovy verejnej kanalizácie a 

postup pri ich vypracúvaní pripravila starostka obce Plán obnovy verejného vodovodu v obci Rejdová 

na roky 2024-2033. Plán obnovy by mala mať vypracovaná každá obec, ktorá prevádzkuje, resp. vlastní 

verejný vodovod. Plán obnovy bol spracovaný podľa uvedenej vyhlášky a stanovuje predpoklad 

modernizácie verejného vodovodu v obci Rejdová, ktorý je zastaralý a značne poruchový. Poslanci sa 

s návrhom plánu obnovy VV oboznámili pred zasadnutím OZ . K vypracovanému dokumentu nemali 

žiadne doplnenia a schválili ho v predloženom znení. Starostka zároveň informovala poslancov, že 

v zmysle zákona sme povinní tvoriť rezervu na obnovu ver.vodovodu. Naša obec využíva na opravy 

vodovodu prevažne prostriedky rezervného fondu. Po dohode s ekonómkou obce od roku 2024 bude 

v rezervnom fonde účtovaná samostatná položka „tvorba rezervného fondu na opravu VV“ analytickou 

evidenciou. Výška rezervy by mala tvoriť 40 % z výšky odpisov. Poslanci zobrali informáciu na 

vedomie. 

 

Hlasovanie :  

Za :7 /    Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Bc.J.Molčanová, JUDr.O.Hric, Mgr. 

J.Polomská, Ing. E.Volfová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

 

 

 

 



19. Správa o hospodárení sociálneho podniku Rejdovka s.r.o. r.s.p. za rok 2022 – 

prejednanie 

 

Obecné zastupiteľstvo má povinnosť každoročne prerokovať výročnú správu, resp. správu o 

hospodárení sociálneho podniku Rejdovka s.r.o, ktorý je založený so 100 % účasťou obce 

Rejdová. Výročná správa za rok 2022 bola vypracovaná ekonómkou obce a je zverejnená na 

internetovej stránke soc.podniku. Starostka predložila túto správu na prerokovanie obecnému 

zastupiteľstvu. SP obce sa zameriava prevažne na šitie krojov a jeho vedľajšou činnosťou sú 

upratovacie práce a práce v lese. Starostka poznamenala, že bez dotácií UPSVaR na CCP 

zamestnancov by nebolo možné sociálny podnik udržať. Napriek tomu starostka vyzdvihuje 

sociálny aspekt danej spoločnosti, ktorá prispieva k znižovaniu nezamestnanosti na území obce 

a hlavne udržaniu tradicií obce. Obec nedopláca na sociálny podnik z vlastných zdrojov a preto 

by ho chcela udržať čo najdlhšie. Poslanci poznajú hospodárenie spoločnosti a zastávajú názor, 

že podnik je potrebné udržať čím najdlhšie. Poslanci po diskusii k tomuto bodu programu 

zobrali správu o hospodárení SP za rok 2022 na vedomie. 

 

Hlasovanie :  

Za :7 /    Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Bc.J.Molčanová, JUDr.O.Hric, Mgr. 

J.Polomská, Ing. E.Volfová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

20. Návrh na zvýšenie poplatku za vývoz žúmp 

 
Starostka obce predložila poslancom návrh na zvýšenie ceny za vývoz žúmp z rodinných domov. 

Navrhla zvýšiť sumu z pôvodných 13 € / 1 vývoz na 16 € / 1 vývoz. Poslanci sa k návrhu starostky obce 

nepriklonili, nakoľko vývoz žúmp sa dotýka len malej skupiny obyvateľstva, ktorí túto službu 

pravidelne využívajú a nie všetkých občanov obce.  Poslanci s návrhom zvýšenia ceny za vývoz žumpy 

nesúhlasili a zvýšenie zamietli. 

 

 

Hlasovanie :  

Za :7 /    Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Bc.J.Molčanová, JUDr.O.Hric, Mgr. 

J.Polomská, Ing. E.Volfová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

21. Diskusia 

V diskusii starostka obce oznámila poslancom, že opäť sa vyskytla na verejnom vodovode porucha, 

ktorá sa bude odstraňovať v čo najkratšej dobe. Zároveň pozvala poslancov na zapálenie III.adventnej 

sviečky v nedeľu 17.12.2023. Sviečka bude zapálená žiakmi ZŠ Rejdová a skautmi, ktorí prinesú do 

našej obce betlehemské svetlo. Poslanci nemali v diskusii žiadne príspevky. 

 



22. Záver 

 

V závere sa starostka obce poďakovala poslancom za celoročnú spoluprácu, spoluprácu pri organizovaní 

kultúrno-športových podujatí, ako aj spoluprácu pri príprave a podávaní projektov obce. Vyjadrila 

presvedčenie, že spolupráca bude na dobrej úrovni aj v nasledujúcom roku. Všetkým poslancom 

i prítomným popriala štastné a veselá Vianočné sviatky a zasadanie OZ ukončila. 

 

 

V Rejdovej, 15.12.2023 

 

Zapisovateľ : I.Kolářová ................ 

 

Overovatelia zápisnice : Mgr. J.Mihóková ............................... 

    M. Dovalovský ............................ 

 

 

 

         Mgr. Slávka Krišťáková v.r. 

              Starostka obce 

 

 

 


